

Announcements for 7-25-2021

2021年7月25日報告事項

1. This week's prayer focus: Pray for us to find rest in Jesus (Matt 11:28).  
本週禱告焦點：為我們在基督裡得到安息禱告（馬太福音 11:28）。
2. Our Labor Day weekend special event (Saturday and Sunday) will be held here at RCCC with Rev. Joshua Ting as the guest speaker. Please mark your calendars. We hope to see you there!  
勞動節特別活動（週六和週日）將在本教會舉行，陳世欽牧師為特邀講員。請記下這個日期，希望在會場見到您！
3. The college group had a planning meeting this past week. Continue to pray for them as they prepare to reach out to the new students coming in the fall.  
上禮拜大學團契召開了計劃會，籌備秋季開學迎接新生。繼續為他們禱告。
4. We are thankful for the sharing from our missionaries Andrew and Chinte Cotter today.  
為我們的宣教士 Andrew 和 Chinte Cotter 夫婦今天的分享感恩。
5. Please pray for safe travels for Pastor Ho and Dewi as they are on vacation thru the 29th.  
何牧師和何師母休假至 29 日，為他們的出行平安禱告。
6. Pray for Auntie Betty as she moved to Chicago this past Wednesday to be near her daughter.  
Auntie Betty 上週三搬去芝加哥，以便她女兒就近照顧。為她禱告。
7. We will observe Holy Communion next Sunday, August 1st. For brothers and sisters who worship with us virtually, please prepare a piece of cracker and a small cup of grape juice / wine to observe Holy Communion together.  
我們將於下主日 8 月 1 日守聖餐，參加在線敬拜的弟兄姐妹們請自行預備一小塊無酵餅和一小杯葡萄汁或葡萄酒，一起守聖餐。
8. Sermon speakers:  
下週講員

	Aug 1
English Worship	Pastor Matt Bedzyk
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	八月一日
英文崇拜	Pastor Matt Bedzyk
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄